



## Protokoll ordinarie styrelsemöte

Protokolls-ID: 2024-07

Tid: 2024-09-17 18.00-20.00

Plats: Teams

### Deltagare:

Namn	Signatur	Roll	Närvarande	Frånvarande
Tobias Hansson	TH	Kårchef	x	
Anders Larsson	AL	Vice kårchef		x
Patric Lanhed	PL	Kassör	x	
Mikael Larson	ML	Sekreterare	x	
Emil Falk	EF	Ledamot		x
Jonas Hallström	JH	Ledamot	x	
Maria Juul	MJ	Ledamot	x	
Eddie Ohlsson	EO	Ledamot	x	
Christian Ternblad	CT	Ledamot	x	
Johan Andersson	JA	Suppleant	x	
Hampus Ralfnert	HR	Suppleant		x

- Mötets öppnande
  - Tobias Hansson öppnade mötet.
- Frågan om mötet är stadgeenligt kallat
  - Mötet är stadgeenligt kallat.
- Utsedda att justera protokollet
  - PL och MJ utses till att justera protokollet.
- Godkännande av föreslagen dagordning  
Dagordningen godkändes.
- Ekonomi och budgetuppföljning
  - Genomgång av resultat, budget och estimat  
Utfall kostnader per 31 augusti: - 371 433 kr (Budget 2024: -457 000 kr), varav augusti -27 946 kr.  
Utfall intäkter per 31 augusti: 425 041 kr (Budget 2024: 457 000 kr), varav augusti 29 745 kr.  
Resultat per 31 augusti: 152 570 kr (Budget 2024: 0 kr), varav augusti 1 799 kr.
  - Estimat för utfall 2024  
Genomgång av kostnader och intäkter har gjorts av TH och PL i förhållande till satt budget för 2024. Förväntat resultat för 2024 är ca 50 000 kr.
  - Byte av bank  
Status TH och PL: Mappning av krav och möjliga banker pågår.



Möjliga banker utöver Swedbank för tillfället: Sparbanken Skåne, SEB, Nordea, Danske Bank, Handelsbanken.

6. Gemensamma styrelseärenden
  - 6.1. ML och EO förbereder en *social aktivitet*.
  
7. Kansli/Post
  - 7.1. ...
  
8. Medlemshantering och -frågor
  - 8.1. Medlemspremieringar  
Ta fram förslag på vilka som ska premieras med förtjänsttecken alternativ medalj.
  
  - 8.2. Medlemsregistrering  
Inför övergång till arcMember kommer ML och TH att gå genom vårt register i MyClub senare denna vecka.
  
9. Myndighetskontakter
  - 9.1. Fortifikationsverket/FM
    - 9.1.1. Avtal Revingehed  
...
  
  - 9.2. Friv  
...
  
  - 9.3. Länsstyrelsen  
...
  
10. Gemensam utrustning och materiel
  - 10.1. Sponsorerbjudande  
Status PL: Inget nytt och kommer inte hända förrän tidigast mitten av november.
  
  - 10.2. Inköp, dekal mm  
Inköp sker via den officiella butiken, för de som önskar.  
CT undersöker kostnad för klädval med tryck, logga med tillägg *Malmö*.
  
11. Gemensam kommunikation/hemsida  
CT skickar förslaget från vår styrelse att upprätta en ny webbmiljö med ny central hemsida som ligger till grund för kårers regionala sajter.
  
12. Ordonnans
  - 12.1. Hv  
...



## 12.2. CMR

Deltagande i "**HELDAG OM KRIGSORGANISATION OCH DE FRIVILLIGA FÖRSVARSORGANISATIONERNA**" på Malmö Arena 15 oktober tillsammans med Ulf Landgren och Stefan Lundin från Riks.

Kan vi beställa beachflaggor? Det vore bra till detta event samt till beredskapsevenemangen.

TH undersöker inför beställning av fem flaggor.

Länsstyrelsen arrangerar en övning i NV Skåne 5 oktober. Maria Juul och Mikael Andersson hjälper Mikael Nyberg från Länsstyrelsen som övningsledare. Två deltagare från FMCK Malmö.

Kan vi skriva på avtalet som Länsstyrelsen skickat?

TH signerar avtalet.

## 12.3. Rekrytering

### 12.3.1. Hv

...

### 12.3.2. CMR

Deltagande i beredskapsveckan i Simrishamn (21 september), Tomelilla (28 september), Trelleborg (28 och 29 september) samt Sjöbo (5 oktober).

## 12.4. Robothallen, drift och underhåll

...

## 13. Enduro och Revinge

### 13.1. Tävling

Vår deltävling i Sydendurocupen genomförd 24 augusti med gott resultat, 81 st förare deltog vilket är fler än i 2023 års tävling.

#### 13.1.1. Tävlingsorganisation

Fortbildning tävlingsledare 2 november i Norrahammar. Mats Heander och EO deltar, Svemo står för utbildningskostnad samt lunch.

### 13.2. Drift och underhåll

#### 13.2.1. Utrustning

##### Tidtagningssystem

Vår dekodern är defekt. Vi undersöker med MyLaps, NGH Trading och internt om den går att återställa. Prognosen är än så länge inte så god men ett par steg till i felsökandet pågår.

Går dekodern inte att återställa är det möjliga alternativet ett MyLaps X2-system. Det förutsätter dock att vi kan anpassa vår nuvarande enduromjukvara till att fungera på X2 (Boris M undersöker för närvarande X2-dokumentationen),



alternativt hittar ersättning till programvaran *Enduro Competition* (just nu finns ingen programvara kommersiellt tillgänglig).

Väljer vi att köpa in X2 bör vi bereda ett utrymme på ca 50 000 kr i budgeten.

13.2.2. Träningsområdet

...

14. Touringverksamhet

...

15. Övriga frågor

...

16. Nästa möte

16.1. Datum: 22 oktober 2024

16.2. Klockan: 18:00-20:00

16.3. Plats: Teams

17. Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet.

Protokollet skrivet av Mikael Larson

Protokollet justeras av:

Patric Lanhed

Maria Juul